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Vi kan konstatera att kyrkogårdsnämndens ekonomiska bokslut visar ett 

överskott på 29,7 mnkr på driftbudgeten medan investeringsbudgeten 

visar ett underskott på 25 mnkr. Överskottet på driftbudgeten bekräftar 

tidigare resonemang om att en höjd begravningsavgift i huvudsak grundar 

sig i politisk prestige snarare än ett faktiskt föreliggande behov. Det är 

olyckligt eftersom vi som politiker har ett uppdrag att använda 

stockholmarnas skattepengar på ett ansvarsfullt och effektivt sätt”. 

 

§ 9 Totalrenovering av Skogskrematoriet, 

Skogskyrkogården - inriktningsbeslut 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämndens beslutar att 

1. fatta inriktningsbeslut avseende totalrenovering av 

Skogskrematoriet med sina tre kapell och kylutrymmen 

till en kostnad om ca 220 mnkr 

2. ge förvaltningen i uppdrag att ta fram handlingar som 

underlag inför genomförandebeslut till en kostnad om ca 

5 mnkr. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2017-12-06,  Dnr 4.1.2-264-2015. Skogskrematoriet ritat av Gunnar 

Asplund med sina tre kapell Tron, Hoppet och Heliga korset stod 

klart 1940 och blir i år 78 år gammalt. I anläggningen sker också 

kylförvaring av kistor med stoft. Begränsade invändiga 

ytrenoveringar är utförda på 70-tal och 90-tal. Det totala 

renoveringsbehovet är stort.  Detta ärende har beretts inom tekniska 

avdelningen . Samråd om beslutsunderlaget har skett med 

stadsledningskontoret 2018-01-09. Ärendet har behandlats i 

förvaltningsgruppen 2018-01-25. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden besluta 

1. fatta inriktningsbeslut avseende totalrenovering av 

Skogskrematoriet med sina tre kapell och kylutrymmen till 

en kostnad om ca 220 mnkr 

2. ge förvaltningen i uppdrag att ta fram handlingar som 

underlag inför genomförandebeslut till en kostnad om ca  

5 mnkr. 
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§ 10 Ett Stockholm för alla- reviderat program för 

tillgänglighet och delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2018-2023. KS 171-1831-2016 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämndens beslutar att 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2018-01-08, Dnr 1.7-1676-2017. Programmet omfattar stadens alla 

nämnder och bolag. Nämnderna ska arbeta utifrån ett 

funktionshinderperspektiv inom 8 utpekade fokusområden. 

Nämnderna ska i sina verksamhetsplaner utforma, mål, indikatorer 

och aktiviteter utifrån programmets fokusområden och nämndens 

uppdrag och rådighet. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden besluta 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 

§ 11 Förvaltningschefens information 

 

 Mats Larsson informerade att ”designtävlingen” om 

nya utebänkar på Skogskyrkogården gått in i ett nytt 

skede. Juryn/bedömningsgruppen har denna dag haft 

ett första möte. Information om projektet kommer att 

ges på möbelmässan i Älvsjö kommande vecka. 

Samarbetspartners som ArkDes och Sveriges 

Arkitekter hjälper till att lansera projektet 

internationellt. 

 

 Mats Larsson informerade om barngravar på 

Skogskyrkogården med anledning av artiklar i 

Dagens Nyheter. 

 

12. Övriga frågor 

 

Annette Lundquist Larsson (M) informerade att hon sett ett TV- 

inslag om kyrkogårdar i Borås där ansvarig chef ville använda delar 

av begravningsplatsen som lekpark. Liknande tankar fanns också i 

Göteborg. Hur resonerar kyrkogårdsförvaltningen i Stockholm i 

denna fråga ? Mats Larsson svarade att våra begravningsplatser inte 

ska ses som parkanläggningar och att några liknande planer inte är 


